

---

THE LAW FEES AND PROBATE CHARGE ACT  
(C.C.S.M. c. L80)

**Law Fees and Probate Charge Regulation,  
amendment**

---

Regulation 75/2019  
Registered April 12, 2019

**Manitoba Regulation 322/87 R amended**

**1**        *The Law Fees and Probate Charge Regulation, Manitoba Regulation 322/87 R, is amended by this regulation.*

**2**        **Subsections 8(2) to (6) are replaced with the following:**

**8(2)**        Every court transcript must be produced in accordance with standards established by the Department of Justice.

**8(3)**        The fees for a court transcript produced on paper are as follows:

(a) for a transcript provided in the normal course of business (regular service)

(i) for the first copy ordered, by a party, per page . . . . . \$7.25,

(ii) for a copy of the same transcript ordered by the original requestor or another party, per page . . . . . \$1.20;

---

LOI SUR LES FRAIS JUDICIAIRES ET LES DROITS D'HOMOLOGATION  
(c. L80 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement prescrivant les frais judiciaires et les droits d'homologation**

---

Règlement 75/2019  
Date d'enregistrement : le 12 avril 2019

**Modification du R.M. 322/87 R**

**1**        *Le présent règlement modifie le Règlement prescrivant les frais judiciaires et les droits d'homologation, R.M. 322/87 R.*

**2**        **Les paragraphes 8(2) à (6) sont remplacés par ce qui suit :**

**8(2)**        Les transcriptions judiciaires sont produites conformément aux normes établies par le ministère de la Justice.

**8(3)**        Les frais exigibles pour l'obtention des transcriptions sur format papier sont les suivants :

a) pour une transcription remise dans le cours normal des affaires (service régulier) :

(i) première sortie papier demandée par une partie : . . . . . 7,25 \$ la page,

(ii) sortie papier de la même transcription demandée par le demandeur initial ou par une autre partie : . . . . . 1,20 \$ la page;

(b) for a transcript provided within seven working days of request (expedited service)

(i) for the first copy ordered by a party, per page . . . . . \$8.50,

(ii) for a copy of the same transcript ordered by the original requestor or another party, per page . . . . . \$2.65;

(c) for a transcript provided within three working days of the request (priority service)

(i) for the first copy ordered by a party, per page . . . . . \$9.25,

(ii) for a copy of the same transcript ordered by the original requestor or another party, per page . . . . . \$3.15.

**8(4)** The fees for a court transcript produced in an electronic format and delivered by e-mail are as follows:

(a) for a transcript provided in the normal course of business (regular service):

(i) for the first copy ordered by a party, per page . . . . . \$6.95,

(ii) for a copy of the same transcript ordered by another party, per page . . . . . \$0.95;

(b) for a transcript provided within seven working days of the request (expedited service)

(i) for the first copy ordered by a party, per page . . . . . \$8.25,

(ii) for a copy of the same transcript ordered by another party, per page . . . . . \$0.95;

(c) for a transcript provided within three working days of the request (priority service)

(i) for the first copy ordered by a party, per page . . . . . \$9.00,

b) pour une transcription remise dans les sept jours ouvrables suivant la demande (service rapide) :

(i) première sortie papier demandée par une partie : . . . . . 8,50 \$ la page,

(ii) sortie papier de la même transcription demandée par le demandeur initial ou par une autre partie : . . . . . 2,65 \$ la page;

c) pour une transcription remise dans les trois jours ouvrables suivant la demande (service prioritaire) :

(i) première sortie papier demandée par une partie : . . . . . 9,25 \$ la page,

(ii) sortie papier de la même transcription demandée par le demandeur initial ou par une autre partie : . . . . . 3,15 \$ la page.

**8(4)** Les frais exigibles pour l'obtention par courrier électronique des transcriptions en format électronique sont les suivants :

a) pour une transcription remise dans le cours normal des affaires (service régulier) :

(i) première sortie électronique demandée par une partie : . . . . . 6,95 \$ la page,

(ii) sortie électronique de la même transcription demandée par une autre partie : . . . . . 0,95 \$ la page;

b) pour une transcription remise dans les sept jours ouvrables suivant la demande (service rapide) :

(i) première sortie électronique demandée par une partie : . . . . . 8,25 \$ la page,

(ii) sortie électronique de la même transcription demandée par une autre partie : . . . . . 0,95 \$ la page;

c) pour une transcription remise dans les trois jours ouvrables suivant la demande (service prioritaire) :

(i) première sortie électronique demandée par une partie : . . . . . 9 \$ la page,

(ii) for a copy of the same transcript ordered by another party, per page . . . . . \$0.95.

(ii) sortie électronique de la même transcription demandée par une autre partie : . . . . . 0,95 \$ la page.

**8(5)** The fee for an extra copy of a court transcript produced on a compact disc or USB data stick is \$25. per compact disc or USB data stick of court proceeding, in addition to the applicable fee for the initial transcript payable under subsection (3) or (4).

**8(5)** Les frais exigibles pour l'obtention d'une copie supplémentaire d'une transaction judiciaire sur disque compact ou clé USB sont de 25 \$ par disque ou par clé, auxquels s'ajoutent les frais exigibles à l'égard de la transcription initiale prévus au paragraphe (3) ou (4).

**3 Section 9 is replaced with the following:**

**3 L'article 9 est remplacé par ce qui suit :**

**Court audio fee**

**Frais d'audition de l'enregistrement audio**

**9(1)** The fee for listening to audio from a court proceeding in an area provided by Transcription Services, by appointment, is

**9(1)** Les frais exigibles pour l'audition de l'enregistrement audio d'une instance judiciaire, sur rendez-vous et à l'endroit que fournit le Service de transcription, sont les suivants :

(a) for the first ½ hour . . . . . \$10.00;

a) première demi-heure : . . . . . 10,00 \$;

(b) for each minute thereafter . . . . . \$0.25 per minute.

b) chaque minute supplémentaire : . . . 0,25 \$.

**9(2)** A fee of \$25 is payable for a copy of audio from a court proceeding that is provided on compact disc, USB data stick or another method authorized by the Department of Justice.

**9(2)** Les frais pour l'obtention d'une copie de l'enregistrement audio d'une instance judiciaire sur disque compact ou clé USB ou par tout autre moyen autorisé par le ministère de la Justice sont de 25 \$.